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Det vises til henvendelse 19.05.2020 fra daglig leder i Roret KF til kommunedirektør om  
uttalelse til 1. tertialrapport. 
 
I henhold til kommunelovens § 9-16 skal kommunedirektøren gis anledning til å uttale seg før 
styret treffer vedtak i saker som skal behandles av kommunestyret. Dette følger også av 
foretakets vedtekter § 13. Uttalelsen skal legges frem for styret i foretaket når styret skal 
behandle saken. Styrets vedtak skal deretter sendes til kommunestyret via 
kommunedirektøren.  
 
Styret i Roret skal ha styremøte 28.mai der de skal vedta 1.tertialrapport for Roret KF. Dette 
vedtaket skal videre behandles av kommunestyret 25.juni og daglig leder har bedt om en 
eventuell uttalelse fra kommunedirektøren på 1.tertialrapport før styremøtet 28.mai. 
 
I henhold til kommunelovens § 9-15 som gjelder budsjettstyring i kommunale foretak skal 
daglig leder «minst to ganger i året rapportere til foretakets styre om utviklingen i inntekter og 
utgifter, sammenholdt med foretakets årsbudsjett. Hvis utviklingen tilsier vesentlige avvik fra 
årsbudsjettet, skal daglig leder foreslå endringer i dette. Styret skal endre årsbudsjettet når det 
er nødvendig for å oppfylle kravene om realisme og balanse etter § 14-4. 
Styret skal gjennom budsjettåret legge fram rapporter for kommunestyret eller fylkestinget 
som viser utviklingen i inntekter og utgifter, sammenholdt med kommunestyrets eller 
fylkestingets vedtatte rammer for foretaket.» 
 
Det er laget en omfattende tertialrapport for Roret KF som gir en god oversikt over innholdet 
og aktiviteten i det kommunale foretaket. Det er noe mindre på økonomidelen, og man kan 
vurdere om økonomioversikten med kommentarer bør komme først i rapporten.    
 
Innholdet i rapporten som sådann har vi ingen kommentarer til, foruten at foretaket må være 
forberedt på å ta en del av koronakostnaden selv på tilsvarende måte som kommunen for 
øvrig. Det burde også vært en kommentar under økonomidelen på effekten av korona og 
hvilke tiltak som er satt inn og mulighetene for å redusere merforbruket. I tillegg bør det 
vurderes om foretaket skal ta inn statstikk over foretakets sykefravær på lik linje som 
driftsorganisasjon, da dette er et fokusområde i Ørland kommune. 
 
 



Investeringsoversikten er ikke tatt med i denne tertialrapporten, men blir å komme med i 
neste rapport.  
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